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P  R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr XXXVIII/2013 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  27 listopada 2013 r. 
         

           Na 15 radnych na Sesji RG obecni byli wszyscy radni. 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Eugeniusz Krzyżanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy 

3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

4. Wiesława Kowalewska – Inspektor d/s budownictwa, gospodarki przestrzennej  w UG 

5. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

6. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

 

1) Otwarcie XXXVIII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołów z XXXVI i XXXVII sesji. 

4) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5) Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

6) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia programu współpracy Gminy Zwierzyn z organizacjami pozarządowymi 

w 2014r., 

b) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej w 

miejscowości Przysieka, stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 96/4 o 

powierzchni 0,50ha, 

c) obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku 

rolnego, 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie Gminy 

Zwierzyn, 

f) zmiany uchwały budżetowej na 2013r., 

g) przyjęcia zmian do Statutu Celowego Związku Gmin SG05, 

h) wydania opinii o wywiązywaniu się z obowiązków służbowych przez Pana 

Eugeniusza Krzyżanowskiego- Wójta Gminy Zwierzyn. 

7) Interpelacje i zapytania radnych. 

8) Interpelacje i zapytania sołtysów. 

9) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.  

10) Wolne wnioski i informacje. 

11) Zamknięcie XXXVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

 

1. Otwarcie XXXVIII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 10
07 

otworzyła Stefania Sierocińska 

przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, że na 15 radnych na sali obrad 

obecnych jest 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 
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zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

 

Następnie przewodnicząca RG powitała radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Na salę obrad o godz. 10
09

 przybyła radna Leokadia Leśniewska. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn poinformowała, że do 

przesłanego radnym porządku obrad wprowadza się autopoprawki w punkcie 3 zamiast 

przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji zmienia się na przyjęcie protokołów z XXXVI i 

XXXVII sesji oraz w punkcie 6 dodaje się podpunkt g – przyjęcia zmian do Statutu Celowego 

Związku Gmin SG05 i podpunkt h - wydania opinii o wywiązywaniu się z obowiązków 

służbowych przez Pana Eugeniusza Krzyżanowskiego - Wójta Gminy Zwierzyn. Następnie 

przewodnicząca zapytała czy ze strony radnych jest wniosek odnośnie wprowadzonej 

autopoprawki. Nikt nie zgłosił żadnego wniosku. Wobec czego przewodnicząca RG poddała 

pod głosowanie zaproponowany porządek obrad z wprowadzonymi do niego 

autopoprawkami. Za zmianą porządku obrad radni głosowali jednogłośnie, „za” głosowało 15 

radnych. 

 

3. Przyjęcie protokołów z XXXVI i XXXVII sesji. 

  

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że na ostatniej sesji radny Mirosław 

Gniewczyński poinformował o niezgodności zapisu w protokole z XXXVI sesji z jego 

wypowiedzią. Stwierdziła, że zapis Górki - Płomykowo pozostaje bez zmian, gdyż po 

osłuchaniu taśmy potwierdzono taką wypowiedź. Natomiast pozostałe wypowiedzi są 

odtworzone z taśmy i zacytowane w protokole. 

Radny Tomasz Pajtel zgłosił wniosek dot. przyjęcia protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy 

Zwierzyn bez jego odczytywania. Innych wniosków w tej sprawie nie było. Za przyjęciem 

wniosku radnego Tomasza Pajtel głosowało 15 radnych. 

Następnie Radny Wojciech Rojek zgłosił wniosek dot. przyjęcia protokołu z XXXVII sesji 

Rady Gminy Zwierzyn bez jego odczytywania. Innych wniosków w tej sprawie nie było. Za 

przyjęciem wniosku radnego Tomasza Pajtel głosowało 15 radnych. 

 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

              Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w 

okresie międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca zamknęła dyskusję i punkt 4. 

 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

             Stefania Sierocińska przewodnicząca RG przedstawiła informację o działaniach 

podjętych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Następnie przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, wobec 

czego przewodnicząca zamknęła dyskusję i punkt 5. 
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6) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia programu współpracy Gminy Zwierzyn z organizacjami 

pozarządowymi w 2014r., 

 

Wojciech Rojek przewodniczący komisji oświaty, kultury, zdrowia i spraw socjalnych RG 

przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy 

Gminy Zwierzyn z organizacjami pozarządowymi w 2014r. (opinia nr 168/2013 w załączeniu 

do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG stwierdziła, że na sali obrad jest 15 radnych i  

otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG 

zamknęła dyskusję  i poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy 

Gminy Zwierzyn z organizacjami pozarządowymi w 2014r. pod głosowanie. Projekt uchwały 

został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XXXVIII/184/2013. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

b) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej w 

miejscowości Przysieka, stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 96/4 o 

powierzchni 0,50ha, 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 

przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości niezabudowanej, położonej w miejscowości Przysieka, stanowiącej działkę o 

numerze ewidencyjnym 96/4 o powierzchni 0,50ha (opinia nr 166/2013 w załączeniu do 

protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 

 

Mirosław Gniewczyński zadał pytanie, kto złożył wniosek o wykup i na jakich zasadach. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy odpowiedział, je jest to działka dzierżawiona przez 

panią Walkowską, a wniosek złożyła pani Bawer. Działka zostanie zbyta na zasadach 

ogólnych - w przetargu nieograniczonym. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję  i poddała projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej w 

miejscowości Przysieka, stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 96/4 o powierzchni 

0,50ha pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu 

uchwały głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XXXVIII/185/2013. 

(Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

c) obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku 

rolnego, 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG odczytała uchwałę nr 7/11/P/2013 z dnia 7 listopada 

2013r. Zarządu Lubuskiej Izby Rolniczej w Zielonej Górze w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały Rady Gminy Zwierzyn w sprawie obniżenia ceny zakupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Zwierzyn za 2014 rok (kserokopia 

uchwały w załączeniu do protokołu). 
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Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 

przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego (opinia nr 162/2013 w załączeniu do 

protokołu). 

 

Edward Podsiadło przewodniczący komisji rolnictwa i ochrony środowiska RG przedstawił 

opinię komisji do projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczania podatku rolnego (opinia nr 161/2013 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński zapytał panią skarbnik, czy jest zorientowana o ile będzie mniej w 

budżecie gminy, jeżeli proponowaną stawkę obniżmy o każde 1 zł. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy przedstawił symulację obniżki ceny żyta o każde 1 zł 

(stawki od 65zł do 69zł). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG przedstawiła stawki zaproponowane przez komisje i 

wójta do głosowania. 

Stawka zaproponowana przez wójta – 69 złotych za 1 q żyta. 

11 radnych głosowało „przeciw”, 4 radnych „wstrzymało się” od głosu (S. Sierocińska,                   

M. Rachańska, M. Gniewczyński i Z. Czajka). 

 

Stawka zaproponowana przez  komisję ekonomiczną i rozwoju gospodarczego – 67 złotych 

za 1 q żyta. 

11 radnych głosowało „za” kwotą 67 złotych, 3 radnych było „przeciw” (E. Podsiadło,                    

J. Warchał, L. Leśniewska) oraz 1 radny „wstrzymał się” od głosu (Z. Czajka) 

 

Następnie Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie 

obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego pod 

głosowanie. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” było 2 

radnych (E. Podsiadło i J. Warchał), „wstrzymał się” od głosu 1 radny (Z. Czajka).  Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XXXVIII/186/2013. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 

przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości (opinia nr 163/2013 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński zapytał, jakie stawki podatku od nieruchomości w przypadku 

budynków mieszkalnych i ich części obowiązywały w tym roku.  

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt odpowiedział, że od budynków mieszkalnych 0,63 zł, a od 

związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 19,27 zł.  

 

Maria Rachańska zapytała, czy w naszej gminie przedsiębiorcy zalegają z podatkiem 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt odpowiedział, że ci co normalnie funkcjonują, to nie zalegają. 

 

Przewodnicząca RG poddała pod głosowanie propozycję 0,70zł w §1 pkt 2a projektu 

uchwały. 
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„Przeciw” kwocie 0,70zł głosowało 11 radnych, „wstrzymało się” od głosu 4 radnych (S. 

Sierocińska, Z. Czajka, M. Gniewczyński, M. Rachańska). 

 

Następnie przewodnicząca RG  poddała pod głosowanie kwotę 0,67zł.  

„Za” kwotą 0,67zł głosowało 13 radnych, „przeciw” był 1 radny (W. Rojek), „wstrzymał się „ 

od głosu 1 radny (Z. Czajka). 

 

Stefania Sierocińska poddała pod głosowanie propozycję 21,50zł ujętą w §1 pkt 2 lit. b 

projektu uchwały. 

„Za” głosowało 5 radnych, „przeciw” było 5 radnych , „wstrzymało się” od głosu 5 radnych. 

 

Następnie przewodnicząca poddała pod głosowanie propozycję komisji ekonomicznej i 

rozwoju gospodarczego kwotę 19,50 zł. 

„Za” głosowało 8 radnych, „przeciw” było 3 radnych (J. Warchał, M. Gniewczyński,                     

M. Rachańska), „wstrzymało się” od głosu 4 radnych. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości pod głosowanie. „Za” przyjęciem projektu 

uchwały głosowało 14 radnych, „wstrzymał się” od głosu 1 radny (Z. Czajka).  Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XXXVIII/187/2013. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie 

Gminy Zwierzyn, 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 

przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na terenie Gminy Zwierzyn (opinia nr 164/2013 w 

załączeniu do protokołu). 

 

Edward Podsiadło zapytał, jakie są wpływy z podatku od środków transportowych, jaka jest 

jego ściągalność. 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy odpowiedziała, że wpływy są w granicach 180.000 

złotych. Ściągalność coraz lepsza, w zeszłym roku wpływy były większe, ale w tym roku też 

jest dobrze. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie Gminy Zwierzyn pod 

głosowanie. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, „wstrzymał się” od 

głosu 1 radny (E. Podsiadło).  Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XXXVIII/188/2013 

(Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

f) zmiany uchwały budżetowej na 2013r., 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 

przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2013 rok (opinia nr 167/2013 w załączeniu do protokołu). 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję  i poddała projekt uchwały w 
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sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XXXVIII/189/2013. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

g) przyjęcia zmian do Statutu Celowego Związku Gmin SG05, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy przeprosił za to, że projekt uchwały został dostarczony 

radnym w ostatniej chwili, ale przedkłada się go Radzie, gdyż Celowy Związek Gmin SG05 

nie może sam windykować zadłużeń (chodzi o podpisy pod decyzją) oraz wprowadza się 

kosmetyczne zmiany, gdyż życie przynosi kolejne problemy, które muszą rozwiązywać. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję  i poddała projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia zmian do Statutu Celowego Związku Gmin SG05 pod głosowanie. „Za” 

przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, „wstrzymał się” od głosu 1 radny (E. 

Podsiadło).  Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XXXVIII/190/2013. (Uchwała w 

załączeniu do protokołu). 

 

Salę obrad o godz. 11
25 

opuścił radny Mirosław Gniewczyński. 

 

h) wydania opinii o wywiązywaniu się z obowiązków służbowych przez Pana 

Eugeniusza Krzyżanowskiego- Wójta Gminy Zwierzyn, 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG odczytała zarządzenie Nr-23/2013 – wezwanie do 

złożenia wyjaśnień oraz wydania dokumentów (kserokopia zarządzenia w załączeniu do 

protokołu). 

 

Tomasz Pajtel zapytał skąd się wzięły opóźnienia. 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała, że sprawozdania zostały wysłane 

listem zwykłym i nie jesteśmy w stanie udowodnić, że dotarły w terminie do RIO. W formie 

elektronicznej sprawozdania wyszły z urzędu w terminie, na co potwierdzeniem jest e-mail. 

 

Przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i stwierdziła, że na sali obrad jest 14 radnych. 

Poinformowała, że projekt uchwały został dostarczony radnym przed sesją. Następnie 

odczytała opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn z dnia 26 listopada 2013r.  

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie wydania opinii 

o wywiązywaniu się z obowiązków służbowych przez Pana Eugeniusza Krzyżanowskiego- 

Wójta Gminy Zwierzyn pod głosowanie Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za 

przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr 

XXXVIII/191/2013. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 5 minutową przerwę w obradach. 

Sesja została wznowiona o godz. 11
50

. 

 

 

7.Interpelacje i wnioski radnych. 
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Wojciech Rojek: 

- wnioskował o ponaglenie zarządcy drogi o załatanie dziur na drodze powiatowej 

Górki Noteckie- Przyłęg,  

- zadał pytanie dlaczego w Przyłęgu robiony jest chodnik, a w Górkach Noteckich nie 

dokończono części chodnika drogi powiatowej, dlaczego prace nie są robione po 

kolei.  

 

Maria Rachańska wnioskowała o: 

- uprzątnięcie gałęzi przy drodze w Sierosławicach, gdyż kilka tygodni temu były 

usuwane drzewa i krzewy i do tej pory nie usunięto pozostających gałęzi,  

- wnioskowała o zabezpieczenie budynku dworca, gdyż od strony torów kolejowych 

zniszczone zostały zabezpieczenia i w środku budynku przebywają „dzicy lokatorzy”. 

 

Robert Wcisło wnioskował o naprawę dróg w miejscowości Przysieka od mostu do bloków na 

terenie byłego PGR-u, w miejscowości Górczyna oraz Kolonii Santockiej w Górkach 

Noteckich do p. Kłosińskich,  na których są liczne dziury. 

 

Przemysław Herner zgłosił do naprawy chodnik przy starym domu nauczyciela w Górkach 

Noteckich, którego praktycznie  nie ma i droga leży wyżej od chodnika a woda po deszczu 

wpływa na podwórko.   

 

Stefania Sierocińska wnioskowała o: 

- naprawę ul. Kościelnej w Zwierzynie,  

- wycięcie drzew na zakręcie naprzeciwko posesji p. Wiącek oraz dwóch drzew przed 

ośrodkiem zdrowia przy posesji p. Ostałowskiej w Zwierzynie, które zasłaniają wjazd 

i wyjazd z drogi, 

- prosiła, żeby na wspólnym posiedzeniu komisji w sprawie zaopiniowania budżetu na 

następny rok sporządzić wykaz punktów świetlnych na terenie gminy Zwierzyn. 

 

Zdzisław  Czajka zadał pytanie jak wygląda sytuacja z bobrami w Sarbiewie. 

 

Leokadia Leśniewska: 

       -     zapytała, czy modernizacja budynku ośrodka zdrowia w Zwierzynie jest już      

             zakończona, 

- co słychać w sprawie internetu na terenie gminy Zwierzyn, 

- wnioskowała o naprawienie elewacji przy drzwiach wejściowych do budynku 

ośrodka zdrowia w Gościmcu w okresie wiosennym (wniosek zgłoszony wyłącznie 

na piśmie). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 7. 

 

8) Interpelacje i zapytania sołtysów. 

 

Janusz Lessnau sołtys Górecka: 

- zadał pytanie do sekretarza gminy, jako przedstawiciela Celowego Związku Gmin 

SG05, czy związek ma w planie objąć wywóz nieczystości z cmentarzy, gdyż 

pojemniki w Górecku są za małe,  

- w imieniu p. J. Goińskiego wnioskował o przywiezienie dwóch wywrotek ziemi na 

drogę do jego gospodarstwa w celu zasypania dziur, co zostanie wykonane we 

własnym zakresie, 
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-  ponownie wnioskował o załatanie dziury na drodze do posesji p. Wróblewskiego.  

 

Jadwiga Przybyszewska sołtys Błotna wnioskowała o: 

- naprawę drogi powiatowej Gościmiec-Błotno, 

- wycinkę gałęzi przy drodze powiatowej Gościmiec-Błotno. 

 

Bożena Sawoch sołtys Górek Noteckich: 

- wskazała na zły stan drogi Kolonia Santocka (nieprzejezdna  do posesji p. Jagiełka i 

p. Nobis),  

- zły stan skrzyżowania przy ul. Cmentarnej i w kierunku szkoły oraz okolicy nowej 

świetlicy, gdzie podczas opadów deszczu powstaje bagno, 

- wnioskowała o naprawę barierki na mostku, przy początku ul. Santockiej w Górkach 

Noteckich. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 8. 

 

9 .Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i sołtysów. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy udzielił odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i 

sołtysów informując, że: 

- podczas rozmowy z wicestarostą Pietruszakiem dowiedział się, że komisja objeżdżała 

drogi powiatowe, ale nie mamy co liczyć na większy zakres prac na drogach z ich 

strony, jego zdaniem należałoby nie wydawać pieniędzy nie celowo, zamiast na 

uzupełnianie poręczy na mostkach wydać je na drogi,  

- gałęzie leżące przy drodze w Sierosławicach będzie uprzątała osoba zatrudniona w 

ramach prac społeczno-użytecznych.  

- w sprawie „dzikich lokatorów” na dworcu powiadomiony zostanie zarządca budynku, 

- w sprawie drzew na ul. Wojska Polskiego odpowiedział, że jeżeli zwróci się w tej 

sprawie właściciel drogi, to wyda decyzję na wycinkę,  

- odnośnie bobrów w Sarbiewie poinformował, że właścicielem lustra wody jest 

Agencja Nieruchomości Rolnych i to ona powinna ponieść koszty, gdyż my nie 

jesteśmy stroną,  

- termomodernizacja Ośrodka Zdrowia w Zwierzynie jest nadal aktualna, na razie 

czekamy, jesteśmy w rezerwie na 17 miejscu  na liście do dofinansowania z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska,  

- skrzynki do internetu ustawione są przez Urząd Marszałkowski, dopóki temat nie 

zostanie zamknięty i rozliczony, nie będą mogli zrobić następnego kroku. Na razie nic 

w tym temacie się nie dzieje, my na to wpływu nie mamy, na pewno w pewnym 

momencie mieszkańcy doczekają się internetu,  

- ustawienie na cmentarzu dużego kontenera jest zbyt drogie, lepiej wywieźć mniejszy 

pojemnik kilka razy, niż wstawić duży, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiadając w sprawie odbioru odpadów 

komunalnych poinformował, że na dziś wywozem objęci są tylko mieszkańcy powiatu 

(gospodarstwa domowe). W przyszłym roku planujemy objąć wszystkich. 

 

c.d. odpowiedzi wójta: 

- za tydzień będzie naprawiana  ul. Kolonia Santocka w Górkach Noteckich 

 

Salę obrad o godz. 12
30 

opuścili radni Tomasz Pajtel i Edward Podsiadło. 
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Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 9. 

 

10. Wolne wnioski i informacje. 
 

Zdzisław Czajka przewodniczący komisji rewizyjnej RG odczytał protokół nr 35/2013 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn z przeprowadzonej kontroli w dniu 26 listopada 

2013r. w zakresie należności podatkowych za 2013r. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że: 

- w styczniu planuje się szkolenie radnych na temat zmian w statucie gminy. Czy może 

odbyć się w sobotę (radni wyrazili zgodę), 

- wspólne posiedzenie komisji w sprawie uchwały budżetowej na 2014r. zgodnie z 

przepisami powinno odbyć się do 5 grudnia 2013r., proponując termin 02.12.2013r. 

godz.16
00

 (radni zaakceptowali termin). Poinformowała, że zawiadomienia o 

posiedzeniu komisji nie będą już wysyłane, 

- prosiła przewodniczących komisji o przesłanie drogą elektroniczną sprawozdań za 

2013r. i planów pracy na 2014r. w terminie do 18 grudnia br., gdyż 19 grudnia muszą 

zostać wysłane materiały na sesję RG (prosiła o ujęcie w planach wszystkich komisji 

zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2014r.), 

- następna sesja RG planowana jest na 30 grudnia br. 

 

Wojciech Rojek zaproponował, żeby sesję RG przesunąć na 27 grudnia br. (radni 

zaakceptowali ten termin).  

 

12) Zamknięcie XXXVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

Stefania Sierocińska o godzinie 13
10

 zamknęła obrady XXXVIII zwyczajnej Sesji Rady 

Gminy Zwierzyn. 

 

 

     Protokółowała:                                                                 P r z e w o d n i c z y ł a : 

Inspektor ds. obsługi RG                                           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

 

Marzena Kaczmarek                                                                 Stefania Sierocińska 
 

 


